



# HONG KONG MULTISPORTS ASSOCIATION

## 香港全能運動學會

### 斜路王挑戰盃 2012 跑手注意!

#### **跑手須知**

個人的號碼布(號碼)將會於全三場比賽之賽員使用，請保留作下一場作賽之用。如有遺失，補發將收取行政費用五十元正。敬請留意！

獎項：每組/每站均設有冠、亞、季軍，第 4 及 5 名均可以獲得獎牌及禮品

斜路王戰衣：每組別(個人組)之冠軍將可獲頒贈分站戰衣一件

系列賽總成績獎金：完成全系列賽之男、女子個人頭五名(將計算三場之比賽總成績/全場最快時間)，方可以獲得獎金(不分組別) 第一名獎金：HK\$1000 第二名獎金：HK\$800 第三名獎金：HK\$600 第四名獎金：HK\$500

第五名獎金：HK\$300

隊際組別獎項：設有冠、亞、季軍，第 4 及 5 名 (將以每站計算)

最新的賽員須知已經在大會網頁 [www.hkmsa.hk](http://www.hkmsa.hk) 公佈，包括電子計時系統使用方法及比賽流程。敬請留意！

查詢：81194312 或 [hkmsaenquiry@gmail.com](mailto:hkmsaenquiry@gmail.com)

### Ramp Challenge 2012 Runners Attention!

#### **Note to Participants**

The number bibs will be distributed once only for all the Runners (in Three Station) Ramp Challenge series. Please do not discard it after the first race. If there is any loss of racing bib, you will be asked to pay HK\$50 for its replacement. Thank you for your kind attention.

Awards : Medals and prizes for the Top 5 positions in each Individual category.

Ramps Jersey: the champion of each Individual Category will be awarded the jersey.

Cash Prizes : Champion : HK\$1000 1st : HK\$800 2nd : HK\$600 3th : HK\$500 4th : HK\$300

Series Cash Awards : Cash prizes for the Top Five positions Individual category Men & Women (Fastest Time) summations in all three station series finishers (non category).

Team Awards: a champion, 1 runner-up, 2 runner-up, 4<sup>th</sup> and 5<sup>th</sup> (award in each station)

The latest information of the race will be released on the official race website [www.hkmsa.hk](http://www.hkmsa.hk) . This information includes the Timing Chip System and race timetable. Please check it out!

Enquiry Please contact us at 81194312 or by email at [hkmsaenquiry@gmail.com](mailto:hkmsaenquiry@gmail.com)

通訊地址: 九龍中央郵政局郵政信箱 71264 號 P.O.Box No. 71264 Kowloon Central Post Office

電話 Tel: (852) 81194312

傳真 Fax: (852) 2779 0536

電郵 E-mail: [hkmsaenquiry@gmail.com](mailto:hkmsaenquiry@gmail.com)

網址 Website: [www.hkmsa.hk](http://www.hkmsa.hk)